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ZAPISNIK 
SA 23. SJEDNICE VMO BANDEROVO 

 
održane dana 25. kolovoza 2021. (srijeda) s početkom u 16 sati u prostorijama MO Banderovo, 
Rudolfa Tomšića 15. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Marta Siladjev, predsjednica VMO 
- Nadja Poropat, zamjenica predsjednice VMO 
- Auzilija Maligec, član VMO 
- Anton Blažeković, član VMO 
- Velimir Horvat, član VMO 
- Đulijana Desanti, tajnica MO 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
-  

Usvajanje zapisnika sa 22. sjednice VMO Banderovo održane 16. lipnja 2021. godine. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen.  
 
Sjednicu je otvorila zamjenica predsjednika VMO Marta Siladjev i predložila slijedeći dnevni red kako 
slijedi: 
 

DNEVNI RED 
 
 

1. Promjena člana Vijeća MO i izbor predsjednika i zamjenika Vijeća MO Banderovo 
2. Prijedlog dodatnog prioriteta radi ostatka sredstava TD Rijeka promet  
3. Izvještaj sa sastanka sa dekanom Medicinskog fakulteta 
4. Prijedlog za izmicanje iscrtanog pješačkog prijelaza u Vukovarskoj ulici kod 

ugostiteljskog objekta Štranga  
5. Programska aktivnost – obilježavanje Dana MO 
6. Komunalna problematika 
7. Razno  

 
 

AD – 1 – Promjena člana Vijeća MO i izbor predsjednika i zamjenika predsjednika Vijeća MO 
Banderovo 
 
Dosadašnji predsjednik Vijeća MO Banderovo Elvis Šutalo preminuo je u lipnju 2021. godine te je 
Hrvatska demokratska zajednica, Gradska organizacija HDZ-a Rijeka dostavila obavijest o izmjeni 
člana Vijeća MO Banderovo. Novi član umjesto njega je VELIMIR HORVAT, kandidat na istoj 
kandidacijskoj listi Hrvatske demokratske zajednice za Izbor u Vijeće mjesnog odbora održanim 02. 
prosinca 2018. godine. G. Velimir Horvat pročitao je PRISEGU o savjesnom i odgovornom radu kao 
član Vijeća MO Banderovo te je potpisao. 
 
Nakon toga, prešlo se na izbor predsjednika Vijeća MO  i g. Anton Blažeković predložio je da 
dosadašnja zamjenica predsjednika Marta Siladjev preuzme funkciju predsjednice. Referentica za 
mjesnu samoupravu pozvala je članove Vijeća da glasuju o predloženom kandidatu dizanjem ruku. 



Nakon završetka glasovanja za kandidata Martu Siladjev glasovalo je svih pet članova Vijeća. 
Utvrđuje se da je većinu glasova (pet) svih članova Vijeća dobila MARTA SILADJEV i konstatira da 
Vijeće Mjesnog odbora Banderovo donosi: 
 
ODLUKU 
O izboru predsjednika Vijeća Mjesnog odbora Banderovo 

1. Za predsjednicu Vijeća Mjesnog odbora Banderovo izabrana je MARTA SILADJEV. 
 

Predsjednica Vijeća MO Marta Siladjev pozvala je članove da podnesu prijedloge za kandidata za 
zamjenika predsjednice Vijeća. Podneseni su slijedeći prijedlozi: 

1. Prijedlog za kandidata VELIMIR HORVAT podnio je usmeno član Vijeća Anton Blažeković 
2. Prijedlog za kandidata NADJA POROPAT podnijela je usmeno članica Ausilia Maligec 

Predsjednica Vijeća MO pozvala je članove da glasaju o predloženim kandidatima dizanjem ruku. 
Kandidat Velimir Horvat dobio je dva glasa. 
Kandidat Nadja Poropat dobila je tri glasa.  
Utvrđuje se da je većinu glasova svih članova Vijeća dobila NADJA POROPAT i konstatira da Vijeće 
Mjesnog odbora Banderovo donosi: 
 
ODLUKU  
O izboru zamjenice predsjednice Vijeća Mjesnog odbora Banderovo 

1. Za zamjenicu predsjednice Vijeća Mjesnog odbora Banderovo izabrana je NADJA 
POROPAT. 

 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Odjelu gradske uprave za financije dostaviti 
izmjenu – dodatak popisa osoba ovlaštenih za raspolaganje sredstvima financijskog 
plana Mjesnog odbora Banderova. 

 
AD – 2 
TD Rijeka promet dostavili su obavijest da je nakon sklapanja ugovora sa izvođačima u svezi 
realizacije radova sukladno planu komunalnih prioriteta za 2021. godinu preostao iznos od 7.795,75 
kn uključivo PDV, pa traže dodatnu poziciju za utrošak preostalih sredstava. Vijeće MO predložilo je 
tri dodatna prijedloga: u Ulici Braće Branchetta kod kbr. 18 saniranje rupa na nogostupu; u Ulici 
Corrada Ilijassich kod kbr. 15 postava ivičnjaka na nogostupu kako ne bi kamenje koje klizi ometao 
siguran prolaz pješacima i vozilima te ličenje metalne ograde-rukohvata u prolazu između Braće 
Branchetta kbr. 14 i Frane Kresnika kbr. 2. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje te jednoglasno podržalo prijedloge koje će se 
dostaviti TD Rijeka promet. 

 
AD – 3  
Marta Siladjev, predsjednica Vijeća prisustvovala je sastanku sa dekanom Medicinskog fakulteta Izv. 
prof. dr. sc. GORAN HAUSER, dr. med. koji se održao u ponedjeljak, 19. srpnja, a zbog prigovora 
građana vezano za remećenje javnog reda i mira. Razgovor nije bio nimalo ugodan, dapače stav 
dekana bio je u početku veoma arogantan te je naglašavao šta se građani žale kad oni imaju pravo 
organizirati i raditi što ih je volja kad je Medicinski fakultet i njegov okoliš privatno vlasništvo. Žalio se 
na prijave građana policijskoj postavi, kao i radi anonimne dojave građana da se ispita razina buke. 
U međuvremenu ju je dekan ponovo kontaktirao i obavijestio da je nalaz mjerenja razine buke stigao 
i da prelazi dozvoljeno, viša je od 10 decibela te da je trošak tog rješavanja 150.000,00 kn koju 
moraju snositi. Predsjednica je inzistirala da se poštuju Zakoni, Propisi kao i epidemiološke mjere 
koje se nisu provodile, a za svih isto vrijedi,  Napomenula je da se svaka javna okupljanja prema 
Zakonu o javnom okupljanju obavezno prijavljuju Ministarstvu unutarnjih poslova RH, Policijskoj 
upravi PGŽ („Narodne novine“ br. 128/99.). Bilo bi poželjno da obavijeste i Mjesni odbor Banderovo 
radi građana da znaju šta se događa u njihovom susjedstvu, ako ništa zbog dobrosusjedskih odnosa, 
zbog buke koju trpe, ostavljeni komunalni nered i uneređenja koja se obavljaju ispod njihovih 
prozora.  
 



Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje i traže da se poštuju Zakoni i Propisi. 
 
AD – 4  
U Vukovarskoj ulici kod kbr. 28 na Štrangi nalazi se pješački prijelaz koji je vrlo nepregledan, jer uz 
njega raste stoljetni kesten, pa se pješaci kasno uočavaju. Sa druge strane nalazi se izlaz iz Ulice 
Podpinjol gdje vozila prilikom izlaza iz iste ubrzavaju kako bi se uključili u promet. Na tom pješačkom 
prijelazu događaju se mnoge saobraćajne nesreća, a nekoliko i sa smrtnim posljedicama, posljednje 
krajem 2019. godine prilikom koje je naš sugrađanin od posljedica nesreće preminuo kad se vozač 
osobnog vozila kretao iz smjera Potoka prema Pehlinu. Od prije nekoliko godina izgrađeno je i 
parkiralište Podpinjol te se ukazala potreba da se isti približi izlasku sa parkirališta, jer mnogi korisnici 
prelaze cestu na neobilježenom mjestu. Premještanje pješačkog prijelaza na navedenu lokaciju ne bi 
prouzročilo zastoje u odvijanju prometa, jer se i tako vozila zaustavljaju kako bi skrenula ili izašla sa 
parkirališta ili da propuste pješake koji prelaze cestu. Cilj premještanja pješačkog prijelaza za 
desetak metara (kod zgrade kbr. 26-24) je veća preglednost i potreba građana, a radi smanjenja 
rizika od prometnih nesreća, posebice sa najtežim posljedicama.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje te jednoglasno podržalo prijedlog koje će se 
dostaviti TD Rijeka promet i Odjelu gradske uprave za komunalni sustav. 

 
AD – 5  
S obzirom na situaciju zbog pandemije COVID-19 Vijeće MO povodom obilježavanja Dana MO 
organizirat će besplatnu akciju mjerenja krvnog tlaka i šećera u krvi u suradnji sa Crvenim križem te 
odavanje počasti poginulima u Domovinskom ratu u Aleji branitelja na Drenovi i Narodno 
oslobodilačkom ratu na spomeniku u Velebitskoj ulici. Ostale aktivnosti prilagodit će se 
epidemiološkim mjerama koje donosi Stožer PGŽ.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
AD – 6 – KOMUNALNA PROBLEMATIKA 
AD – 6 – 1    
S.B. iz Ulice dr Frane Kresnika kbr. 16 dostavila je dopis kojim iskazuje bojazan zbog građevinskih 
radova koja se izvode na stepeništu pokraj ulaza u kbr. 14 i 16. Radi se na lokaciji na kojoj se 
onemogućava siguran pristup kućama te je kompletna infrastruktura stara i trošna zbog toga strahuju 
da bi moglo doći do oštećenja prouzročenih izvođenjem radova. Traže da komunalno redarstvo izvidi 
situaciju na terenu te da ih se izvijesti o radovima koji se izvode, trajanju radova i na koji način će 
sanirati oštećenja, stepenice, zidove i ostalo te kome se mogu obratiti u slučaju nekih oštećenja.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav i Komunalnom redarstvu na izvrše izvid na terenu. 
 

AD – 6 – 2  
Na raskršću Ogulinske i Ulice Braće Branchetta nalazi se kameni trokut u kojem je posađeno zelenilo 
i preglednost vozila prilikom priključenja iz Ogulinske ulice je ograničeno. Predlaže se postavljanje 
prometnog ogledala radi preglednosti uključenja vozila u promet. 
 
Zaključak:  

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti zahtjev TD Rijeka promet. 
 
AD – 6 – 3  
Prošle godine prilikom izvida na terenu dogovoreno je da se u Ogulinskoj ulici kod kbr. 8 sanira šahta 
za prikupljanje oborinske vode te da se premjesti za jedan metar, jer je krivo postavljena. Radovi još 
nisu obavljeni te je potrebno dostaviti požurnicu TD Rijeka promet. 
 
 



Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
AD – 6 – 4  
U Vukovarskoj ulici kod kbr. 6 gdje je nekad bio caffe bar sakupio se komunalni otpad. Osim toga 
kod kbr. 2 i 4 uz stepenice prilikom vjetrova nakupi se smeće i ostali otpad, pa je potrebno 
pometanje. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav.  

 
AD –  7 – RAZNO  
AD – 7 – 1  
Naša sugrađanka J.I. iz Ulice Braće Branchetta u četvrtak, 26. kolovoza slavi 100-ti rođendan. U 
posjetu će joj u popodnevnim satima otići predsjednica Vijeća MO Marta Siladjev i članica Ausilia 
Maligec koja je ujedno i tajnica Kluba umirovljenika Potok i odnijeti joj prigodan poklon – cvijeće. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje.  
 
AD – 7 – 2  
U prostorijama Mjesnog odbora uvjeti za rad su jako loši zbog velike vlage i smrada koji proizlazi 
zbog toga. Iza ormara u uredu nalazi se otvor koji vodi do susjedove konobe koja je ukopana u 
zemlju i taj se otvor treba zatvoriti. U pomoćnoj prostoriji zid je jako loš i potrebno ga je otući i 
ožbukati da vlaga ne uništava uskladištene stvari i zaštiti se kutija sa optičkim kabelom. Prozor u sali 
i dva manja u nužniku se raspadaju i ne mogu se upotrebljavati.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje te traži od Gospodarenja imovinom da izvrše 
radove na sanaciji zidova, zatvore prolaz prema susjedovoj konobi i zamjene vanjsku 
stolariju: prozor u sali i dva manja prozora u nužniku.  

 

 

 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                                 Predsjednica Vijeća MO: 
                                                                                                                      
 
                     Đulijana Desanti                                                                    Marta Siladjev 

 
Sjednica je završila u 17,20 sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od 4 (četiri) stranice. 

 


